
Protokół Nr XXIX/2021
z sesji Rady Miejskiej w Ziębicach,

która odbyła się dnia 25 lutego 2021 r.,
 w Sali Widowiskowej Ziębickiego Centrum Kultury w Ziębicach

Godzina rozpoczęcia: 14:12

Godzina zakończenia: 16:11

Obecni radni: 15

Nieobecni radni: 0

W sesji uczestniczyli:

- Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz,

- Główna Księgowa L. Nowak,

- Radca Prawny M. Pływacz,

- Zastępca Burmistrza Ziębic M. Wołczyk,

- twórca PGN S. Kulikowski,

- Dyrektor ZCK M. Masłowski 

1. Otwarcie sesji.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Agata  Sobków  otworzyła  obrady  XXIX  sesji  Rady  Miejskiej

w Ziębicach i przywitała wszystkich przybyłych radnych oraz gości.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Stwierdzono, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania

prawomocnych decyzji i uchwał.

3. Przyjecie porządku obrad.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  A.  Sobków powiedziała,  że  wszyscy radni  otrzymali  porządek

obrad i zapoznali się z nim oraz spytała czy ktoś z obecnych wnosi uwagi lub zmiany.

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.



4. Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Miejskiej.

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 13 stycznia 2021 r. na

działalność Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ziębicach.

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady

Miejskiej w Ziębicach na  I półrocze 2021 roku.

7. Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ziębice w 2021 r.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z  opłaty  należnej  w 2021 roku za

korzystanie  z  zezwoleń  na sprzedaż  napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia

w miejscu sprzedaży.

9. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Planu  rozwoju  i  modernizacji

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2024”. 

10. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.

11. Informacja Przewodniczącej Rady.

12. Interpelacje, wnioski i zapytania.

13. Zamknięcie sesji.   

Burmistrz Ziębic zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał

ws.: 

* w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Ziębice”,

* zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice na lata 2021-2030, 

* zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.

→ Wprowadzenie projektu uchwały ws.  przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy

Ziębice”

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

→  Wprowadzenie  projektu  uchwały  ws.  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy

Ziębice na lata 2021-2030. 



Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

 → Wprowadzenie projektu uchwały ws. zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad. 

Przyjęcie zmienionego porządku obrad.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła zmieniony porządek obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  powiedziała,  że  wszyscy  Radni  otrzymali  projekt

protokołu i  mieli  czas na zapoznanie się z nim. Przewodnicząca spytała,  czy ktoś wnosi uwagi

i zarządziła głosowanie.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół.

5.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Planu  gospodarki  niskoemisyjnej  dla

Gminy Ziębice”.

Prezentację przedstawił autor dokumentu S. Kulikowski. 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Burmistrza Ziębic M. Wołczyk. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała do jakich celów posłuży ten dokument.

Burmistrz  odpowiedział,  że  dokument  posłuży  jako  poparcie  do  składanych  wniosków

w  programach  gospodarki  niskoemisyjnej,  pierwszy  zostanie  złożony  na  termomodernizację

budynków oświatowych

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.



Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła  uchwałę  nr 265/VIII/2021 ws.  przyjęcia

„Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Ziębice”.

14:41- sesję opuścił p. S. Kulikowski

6.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  z  dnia 13 stycznia 2021 r.  na

działalność Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ziębicach.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji W. Lach. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 266/VIII/2021 ws. rozpatrzenia

skargi  z  dnia  13  stycznia  2021  r.  na  działalność  Kierownika  Miejsko-Gminnego  Ośrodka

Pomocy Społecznej w Ziębicach.

7.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  planów pracy  komisji  stałych  Rady

Miejskiej w Ziębicach na  I półrocze 2021 roku.

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ziębicach A. Sobków. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 267/VIII/2021 ws. zatwierdzenia

planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Ziębicach na  I półrocze 2021 roku.

14:54- sesję opuścił Radny W. Lach

8.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ziębice w 2021 r.

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Burmistrza Ziębic M. Wołczyk. 

Komisja  Oświaty,  Spraw Społecznych  i  Bezpieczeństwa  wydała  opinię  pozytywną  o  projekcie

uchwały.



Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła  uchwałę  nr 268/VIII/2021 ws.  przyjęcia

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na

terenie Gminy Ziębice w 2021 r.

9.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  z  opłaty  należnej  w  2021  roku  za

korzystanie  z  zezwoleń  na  sprzedaż  napojów  alkoholowych  przeznaczonych  do  spożycia

w miejscu sprzedaży.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 

Radny M. Kuriata wyjaśnił czym jest koncesja. 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała  czy  zwolnienie  z  opłat  nie  spowoduje  zmniejszenia

finansowania działań zaplanowanych w budżecie z tych wpływów.

Burmistrz  odpowiedział,  że  środki  te  przeznaczane  są  na  realizacje  programu  profilaktyki,

dofinansowanie  działań  prowadzonych  np.  przez  kluby  sportowe,  działania  edukacyjne,

profilaktyczne.  Burmistrz powiedział, że to zwolnienie nie jest raczej zagrożeniem dla tych działań,

gdyż niestety corocznie wzrasta sprzedaż alkoholu.

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 269/VIII/2021 ws.  zwolnienia

z opłaty należnej w 2021 roku za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży.

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Planu rozwoju i modernizacji urządzeń

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2024”. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic. 

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.



Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 270/VIII/2021 ws.  uchwalenia

„Planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata

2021-2024”.

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Ziębice na lata 2021-2030.

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa L. Nowak. 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  271/VIII/2021  ws.  zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice na lata 2021-2030.

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa L. Nowak. 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  272/VIII/2021  ws.  zmian

w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.

 

13. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Burmistrz Ziębic omówił swoje działania.

15:22 – wyszli Radni W. Iskra, J. Sobol

15:25- wrócił Radny W. Iskra



Radny  M.  Kuriata  zapytał  o  spotkanie  z  przedstawicielami  związków  zawodowych  PSP  ws.

zamiaru likwidacji etatów na posterunku w Ziębicach.

Burmistrz  odpowiedział,  że  o  to  spotkanie  poprosili  go  pracownicy,  którzy dowiedzieli  się,  że

Komenda Wojewódzka planuje zredukować etat. Dodał, że zmniejszenie liczby strażaków znacznie

zmniejszy  bezpieczeństwo.  Gmina  rozmawiała  już  w  tej  sprawie  z  Radnym  Powiatowym

i Wicestarostą ws. wystąpienia do Komendanta Wojewódzkiego. 

Radny M. Kuriata zapytał o propozycje wykupu budynku po szkole w Henrykowie. Dodał, że jego

zdaniem cena jest zbyt wysoka. 

Burmistrz odpowiedział,  że zostanie wykonana wycena tego budynku i na tej podstawie Gmina

oceni  czy  podejmie  się  tego  zadania.  Dodał,  że  budynek  jest  praktycznie  w  stanie  surowym,

wymagałby  ogromnego  nakładu  środków.  Burmistrz  nadmienił,  że  nie  byłby  zainteresowany

nieruchomością, gdyby nie to, że znajduje się ona w samym centrum miejscowości.

15:39 – wyszła Radna J. Bednarz

15:42- wróciła Radna J. Bednarz

Radny J.  Koprowski  powiedział,  że  tego typu budynków poszkolnych gmina ma kilka swoich.

Dodał też, że w planach jest kilka sporych inwestycji, w tym także budowa hali. Na nie wszystkie

potrzeba  zabezpieczyć  środki  w budżecie.  W opinii  Radnego  nie  jesteśmy w stanie  pociągnąć

wszystkiego.

14. Informacja Przewodniczącej Rady.

Do Biura Rady Miejskiej wpłynęły m. in. pisma: 

– zarządzenia Burmistrza 

– projekty wystąpień pokontrolnych prowadzonych kontroli problemowych przez DUW

– skargi na Burmistrza. 

Wszystkie pisma dostępne są w Biurze Rady. 

15. Interpelacje, wnioski i zapytania.

Radny M.  Jaźwiec  powiedział,  że  mieszkańcy  się  skarżą  na  włączone  silniki  samochodów  na

parkingu przy stacji paliw o godzinie 4 w nocy. Wiąże się to z dużym hałasem i produkcją spalin,

czyli zanieczyszczeniem środowiska. Radny zapytał czy jest jakaś możliwość zainterweniowania

u właściciela tej stacji?



Kolejną sprawą, jaką poruszył Radny M. Jaźwiec,  dotyczyła „akcji zima”. Mieszkańcy zwrócili

uwagę, że drogi nie były odśnieżane pomimo przejazdu po nich auta odśnieżającego.

Trzecią sprawą, jaką poruszył Radny M. Jaźwiec, była ul. Pilichowska i jej fatalny stan techniczny. 

Burmistrz  wyjaśnił,  że  skonsultuje  się  z  Wydziałem Środowiska  i  Budownictwa  i  ewentualnie

wystąpi z pismem do właściciela stacji. W kwestii „akcji zima” Burmistrz wyjaśnił, że w budżecie

nie zaplanowano środków na aż taki atak zimy, trzeba było je zwiększyć. Zima zniszczyła także

infrastrukturę  drogową,  gmina  robi  wszystko,  aby  połatać  dziury.  W  kwestii  przejazdów  aut

z  podniesionymi  pługami,  Burmistrz  wyjaśnił,  że  na  terenie  gminy znajdują  się  również  drogi

powiatowe i wojewódzkie. Odśnieżarka gminna nie może odśnieżać innych dróg, jak tylko gminne. 

Zwrócił też uwagę, że za odśnieżanie części chodników odpowiadają właściciele posesji, za część

zarządcy. Odśnieżanie idzie także według ustalonego planu. 

Radny W.  Ochał  zwrócił  się  z  prośbą  o  interwencję  u  zarządcy dróg przy ul.  Sportowej  i  ul.

Wrocławskiej ws. naprawy nawierzchni. 

Burmistrz odpowiedział, że gdy tylko śnieg stopniał zostało to zgłoszone. 

Radny M. Kuriata zapytał o możliwość kamienia na drogi dojazdowe do posesji, chociażby rolne,

po zimie, gdzie nie ma możliwości wjazdu chociażby śmieciarka. 

Radny  powiedział  również,  że  dawniej  zawierane  były  umowy z  rolnikami  z  poszczególnych

miejscowości na odśnieżanie terenu wioski. Dodał, że warto o tym pomyśleć. 

Burmistrz Ziębic  M. Szpilarewicz odpowiedział, że niebawem przeprowadzony zostanie przetarg

na zakup kamienia. 

W kwestii  odśnieżania Burmistrz  odpowiedział,  że  oprócz  ZWiK-u i  ZUK-u jest  jeszcze jeden

podmiot świadczący te usługi, właśnie rolnik.

Radny W. Sala poprosił o weryfikacje stanu drogi po zimie na trasie ze Starczówka do Pomianowa.

16. Zamknięcie sesji.             

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  zamknęła  obrady  XXIX  Sesji  Rady  Miejskiej

w Ziębicach.



Na tym protokół zakończono.

Nagranie audio stanowi integralną część protokołu.

Głosowania imienne stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Agata Sobków                                ...……………………….

Protokolant: Monika Mikosz                                                              ……..……………………


